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MUĞLA SITKI KOÇMAN ÜNİVERSİTESİ                  

SPOR BİLİMLERİ FAKÜLTESİ     

        DEKAN-ÖĞRENCİ BULUŞMASI 

                                                    TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

 

Toplantı Tarihi: 30/04/2025 Toplantı No: 2025/05 

 

 

“Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Kalite Güvencesi ve Kalite Komisyonları Yönergesi” 

kapsamında Fakültemiz Dekan – Öğrenci Buluşması, 30.04.2025 Çarşamba günü saat 

10.30’da Prof. Dr. Özcan SAYGIN başkanlığında gerçekleştirildi. 

Kalite Komisyon Üyeleri ile öğrencilerin hazır bulunduğu görülerek görüşmeye geçildi. 

GÜNDEM 

 

1) Fakültemiz öğrencilerinin, 2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı ile ilgili değerlendirmeleri, görüş 

talep ve önerilerinin görüşülmesi. 

 

Toplantıya Katılanlar: 

Prof.Dr. Özcan SAYGIN                 (Dekan)                                               Komisyon Başkanı 

Prof.Dr. Süleyman Murat YILDIZ (Dekan Yard.-Rekreasyon Bölüm Bşk)           Üye 

Prof.Dr. Fatma İlker KERKEZ       (BES Bölüm Bşk)                      Üye 

Prof.Dr. Kemal GÖRAL                 (Ant.Eğt.Bölüm Bşk)                     Üye 

Prof.Dr. Hakan ÜNAL                    (Spor Yön.Bölüm Bşk)                                     Üye                           

Dr.Öğr. Üyesi.Mine MÜFTÜLER                                                                             Üye 

  Dr.Öğr. Üyesi Lale YILDIZ ÇAKIR                                                                         Üye 

Öğr. Gör. Zeynep AYDOĞAN                               Üye 

Araş.Gör. Ayhan AYDOĞDU                                                                                    Üye 

Aysun DÜNDAR                                                                                                      Raportör                                                                                     

 

Fakültemiz Antrenörlük Eğitimi, Beden Eğitimi ve Spor, Rekreasyon ve Spor Yöneticiliği 

Bölümü öğrencilerinden Fakültemiz Şehit Jandarma Üsteğmen Özgür ÖZEKİN amfisinde salon 

kapasitesi dahilinde katılan öğrenciler ile birlikte yüz yüze gerçekleştirilen toplantıda, daha 

verimli bir eğitim için yaşanılan sorunlar, talep ve öneriler görüşüldü. 

Yapılan görüşmeler sonucunda; 

 



Fakültemiz Dekanı Prof.Dr. Özcan SAYGIN, 24.12.2024 tarihinde gerçekleştirilen Dekan – 

Öğrenci Buluşmasında öğrencilerden gelen talep ve önerilerin gerçekleştirilmesi süreçleri 

hakkında, 

Derslikler bloğu bodrum katta bulunan çalışma odasının, hafta içi her gün 08.00-18.00 saatleri 

arasında açık bırakıldığı, 

Derslikler bloğunda öğrencilerin kullanımında olan tuvaletlerin sorunlarının giderilebilmesi için 

ilgili birimlerle iletişime geçildiği, sorunların ayrıntılarıyla anlatıldığı, ilgili kişiler tarafından 

sorunlarla ilgili olarak keşif yapıldığı, işlemlerin başlatılması için ilgili birimden geri dönüş 

beklendiği, 

Bina içindeki fuaye alanı için oturma bankı alınması ile ilgili yazışmaların yapıldığı ve onay 

beklendiği, 

Kantindeki oturma alanının yetersiz olması sebebi ile karşısındaki toprak zeminin düzenlendiği, 

kenarına duvar yapıldığı, zeminine parke / taş döşeneceği, çatılı oturma bankı alınması ile ilgili 

yazışmaların yapıldığı ve onay beklendiği, 

Kantinde meyve, salata ve sağlıklı atıştırmalık (züber, kuru yemiş, kuru meyve) satışı yapılması 

yönünde gerekli yazışmaların yapıldığı, en kısa süre içerisinde satışa başlanacağı, 

Atletizm ve futbol sahasının iyileştirilebilmesi için Sağlık, Kültür ve Spor Daire Başkanlığı ile 

gerekli yazışmaların yapıldığına ilişkin bilgilendirme yaptı. 

Ayrıca,   

Fakültemiz tarafından kampüs içerisinde 19 Mayıs Atatürk’ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı 

kapsamında Akademik ve İdari Personel ile öğrencilere yönelik olarak Tenis, Dans, Kaykay, 

Oryantring, Kadın Futbol, 3*3 Basketbol, Pickleball gibi sportif etkinliklerin düzenleneceği, 

Üniversitemiz 2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı Mezuniyet Töreninin, Muğla Atatürk 

Stadyumunun yıkılması nedeniyle genel mezuniyet töreni şeklinde değil, birimler bazında ayrı 

ayrı yapılacağına ilişkin karar alındığını, Fakültemiz mezuniyet töreninin ise 19 Haziran 2025 

Perşembe günü Kampüs Spor Salonunda yapılacağı, 

Fakültemiz bünyesinde bulunan kütüphanedeki kaynak kitap sayısı ile bu kaynaklardan etkin ve 

etkili bir şekilde yararlanmanın arttırılması yönünde çalışmalar yapıldığı, bu kapsamda bir adres 

linki oluşturulup, Fakültemiz resmi internet sayfasında bu adrese yer verileceği ve bu adres linki 

üzerinden Kütüphanede bulunan kitapların listesine ulaşılıp, ihtiyaca göre kitap seçilebileceği, 

hususlarında da bilgi verdi. 

Fakültemiz Bölümlerinde yürütülen dersler kapsamında gerçekleştirilen sınavlardan sonra geri 

bildirim verilmesi konusunda hassasiyet gösterildiği belirtildi. Öğrenciler ara sınavlardan sonra 

geri bildirim aldıkları dersleri belirttiler.  

Daha sonra soru sormak veya görüş beyan etmek üzere öğrencilere söz verildi. 

 

 

 

 

 

 

 



 

BÖLÜM 

 

 

ÖĞRENCİ -TALEP/SORU 

 

DEKAN-CEVABI 

Antrenörlük Eğitimi 

Bölümü 

Tuba ELMA- 4. Sınıf öğrencisi.  

  

Fakültemiz 2024-2025 Eğitim-Öğretim 

Yılı Mezuniyet Töreninin; Kampüs Spor 

Salonunda değil, Atatürk Kültür Merkezi 

(AKM) veya Futbol Sahasında Üniversite 

olarak genel / toplu yapılmasını talep 

ettiklerini ifade etti. 

Üniversitemiz Yönetimi tarafından  

Muğla Atatürk Stadyumunun 

yıkılması nedeniyle 2024-2025 

Eğitim- Öğretim Yılı Mezuniyet 

Töreninin birim bazında yapılması 

kararı alındığını; mezun olacak 

öğrencilerin aileleri için oturma alanı 

bulunduğu, mezuniyet töreni için 

hazırlanan dans gösterileri ve halk 

oyunları gösterisinin daha etkin ve 

etkili olacağı düşüncesi ile olumsuz 

hava koşulları (yağmur, rüzgar vb.) 

da göz önünde bulundurulduğunda  

söz konusu törenin, Kampüs Spor 

Salonunda yapılmasının daha uygun 

olacağının düşünüldüğü ancak, yine 

de Bölüm Başkanları ile birlikte 

konunun tekrar değerlendirilerek, 

sonucu hakkında bilgi verileceği 

ifade edildi. 

Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Ali 

Gürel GÖKSEL, törenin kampüs 

spor salonunda yapılması 

durumunda, alanın küçük olması ve 

sadece Fakültemiz öğrencilerine ait 

olması sebebi ile gerek mezun olacak 

öğrenciler, gerekse aileleri için 

törenin daha rahat ve etkili 

izlenebileceğini ifade etti. 

Beden Eğitimi ve Spor Bölüm 

Başkanı Prof. Dr. Fatma İlker 

KERKEZ, mezun olacak 

öğrencilerin aileleri için yeterli 

düzeyde oturma alanı bulunduğu için 

ve özellikle kadın öğrencilerin 

törende giymeyi tercih ettikleri 

kıyafet / ayakkabı ile hareket 

etmelerinin daha kolay olması 

açısından törenin, kampüs spor 

salonunda yapılmasının daha uygun 

olacağını ifade etti.   

 

 

 

 

 

  



 

BÖLÜM 

 

 

ÖĞRENCİ -TALEP/SORU 

 

DEKAN-CEVABI 

Beden Eğitimi ve 

Spor Bölümü 

Dilanur IŞIK- 1.Sınıf Öğrencisi 

Sıtkı Koçman Spor Tesisleri / Spor 

Salonundaki fitness aletlerinin birçoğunun 

kullanılamadığını ifade etti. 

Spor Salonunun Sağlık Kültür ve 

Spor Daire Başkanlığı bünyesinde 

olması sebebi ile ilgililerle 

görüşülerek sorunun kendilerine 

iletileceği, ayrıca merkezde bulunan 

spor salonundan öğrencilerimizin 

faydalanabilecekleri şeklinde bilgi 

verildi. 

Ceren KANDEMİR-1.Sınıf Öğrencisi 

Eski BESYO Spor Salonunun uzaklığı 

sebebi ile oldukça zorlandıklarını, ayrıca 

salonun temiz olmadığını ifade etti. 

Program yoğunluğu sebebi ile 

Kampüs Spor Salonunun yanı sıra 

mecburen Eski BESYO Spor 

Salonunun kullanıldığını ayrıca 

Hentbol’ün o salonda daha iyi 

oynandığı, temizlik hususunun SKS 

ile görüşüleceği şeklinde bilgi 

verildi.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

BÖLÜM 

 

 

ÖĞRENCİ -TALEP/SORU 

 

DEKAN-CEVABI 

Rekreasyon Bölümü 

Melike YAĞCI-1. Sınıf Öğrencisi. 

 

Yüzme havuzu suyunun oldukça kötü 

koktuğunu ve havuzun temiz olmadığını 

ifade etti. 

Yüzme havuzu, Sağlık Kültür ve 

Spor Daire Başkanlığına bağlı 

olduğundan, ilgililer ile görüşülüp 

sorunun anılan Birime iletileceği 

şeklinde bilgi verildi. 

Koray KORKUT-1. Sınıf Öğrencisi 

 

Sportif faaliyetlere katılımın derslerdeki 

devamsızlıktan sayılmamasını talep etti. 

Milli Takım Kampı ile Milli Sporcu 

olarak katılım sağlanan müsabaka ve 

yarışmalar ile Üniversitemizi 

temsilen gerçekleştirilen sportif 

faaliyetlere katılım sağlanması 

durumunda, devamsızlıktan 

sayılmayacağı, bunların dışında 

kalan sportif faaliyetlere katılımın 

ise devamsızlık kapsamında 

değerlendirilemeyeceği,  

bu tür durumlarda ilgili mevzuat 

hükümleri doğrultusunda normal 

devamsızlık hakkının kullanılması 

gerektiği şeklinde bilgi verildi.  

Emre SEVİNÇ-4.Sınıf Öğrencisi 

 

Dağcılıkla ilgilendiğini ancak kampüs 

içerisinde Tırmanma Duvarı 

bulunmadığını ifade etti. 

Konunun daha önce Üniversitemiz 

Rektörü ile görüşülerek ihtiyacın 

bildirildiği, ancak Tırmanma Duvarı 

ihtiyacının halen devam ettiği ve 

konuya ilişkin yer tespiti yapılması 

için yeniden girişimde 

bulunulabileceği şeklinde bilgi 

verildi.  

 

Melisa BAYZEK-4. Sınıf Öğrencisi 

 

Covid -19 salgını sürecinde Yüzme dersini 

uzaktan eğitim şeklinde aldıklarını, bu 

nedenle öğrenemediklerini ifade etti, 

Seçmeli Yüzme dersi alıp 

alamayacaklarını sordu. 

Yüzme dersini almak için talepte 

bulunacak öğrencilerin; söz konusu 

taleplerini bir dilekçe ile akademik 

danışmanlarına teslim etmeleri,  ilgili 

danışman tarafından ise Bölüm 

Başkanlığına iletilmesi durumunda 

seçmeli ders olarak açılabileceği  

şeklinde bilgi verildi. 

 

Efekan ÇELEN – 3. Sınıf Öğrencisi 

 

Merkezdeki Fitness salonunun 17.00’de 

kapandığı öğrencilerin kullanabilmesi için 

daha geç saatlere kadar açık kalmasının 

mümkün olup olmadığını sordu. 

Salonun ve personelin SKS Daire 

Başkanlığına bağlı olması nedeniyle 

konunun anılan Birime iletileceği ve 

takip edileceği bilgisi verildi. 

 

 

 

 

 



 

BÖLÜM 

 

 

ÖĞRENCİ -TALEP/SORU 

 

DEKAN-CEVABI 

Spor Yöneticiliği 

Bölümü 

Eylül Ülkü YİĞİT-1. Sınıf Öğrencisi 

 

Fiziksel engeli bulunması sebebi ile idari 

binada bulunan asansör arızalı olduğundan 

1. kata çıkamadığını, arka çıkış kapısından 

çıkıp kantine doğru yöneldiğinde 

kaldırımın başladığı yerdeki rampada 

zorlandığını, tekerlekli sandalyesinin 

kaydığını ifade etti. 

Asansör arızasının giderilmesi için 

girişimde bulunulduğu, en kısa 

sürede tamir edileceği, 

Rampa için ise Yapı İşleri ve Teknik 

Daire Başkanlığı ile görüşüldüğü, 

ilgililerin gelip durum tespiti yaptığı, 

birkaç güne kadar rampayı 

olabileceği kadar düzeltecekleri 

şeklinde bilgi verildi. 

 
 

                                                 

                                                    

 

 

 

                                                  Prof. Dr. Özcan SAYGIN 

                                                                 Başkan 

Prof. Dr. Süleyman Murat YILDIZ  Prof. Dr. Fatma İlker KERKEZ  
                        Üye                     Üye  

 

 

 

 

Prof. Dr. Hakan ÜNAL       Prof. Dr. Kemal GÖRAL  

                        Üye  

 

 

 

 

                    Üye  

Dr. Öğr. Üyesi Mine MÜFTÜLER  

                      Üye  

 

 

Dr. Öğr. Üyesi Lale YILDIZ ÇAKIR  

                           Üye  

Arş. Gör. Ayhan AYDOĞDU  

                     Üye  

 

 

 

Öğr. Gör. Zeynep AYDOĞAN  

                         Üye  

                                                                Aysun DÜNDAR 

                                                                        Raportör 

 

 

 


